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1988-ban születtem Győrben. Bábolnán élek születésem óta, a lovak iránti szeretetem is ennek köszönhetem. 

6 éves korom óta lovagolok, első lovamat 12 évesen kaptam meg. Először díjugratásban kezdtem versenyezni, 

de hamar kiderült, hogy ebben a szakágban rövid „karriert” fogok befutni.  

 

Akkoriban részt vehettem egy Komjáthy György edzőtáborban – még ugró lovammal- és nem sokkal ezután 

át is nyergeltem díjlovaglásra és megkezdődött a közös munkám Gyuri bácsival. Rengeteget tanultam és 

fejlődtem, 2004-ben sikerült első helyezést elérnem a monori  Junior Országos Bajnokságon, majd 2005-ben 

részt vettem a barzagoi Korosztályos Európa Bajnokságon. 

Az évek során folyamatosan versenyeztem. Képzett lovaimat felváltották a fiatal lovak, így több Fiatal Lovak 

Országos Bajnokságán is részt vettem. 2021-ben megnyertem az MA Championatus Döntőt, majd 2024-ben 

sikerült újra nemzetközi versenyeken részt vennem, saját képzésű lovaimmal. Volt lehetőségem lovasként 

dolgoznom az Epona Spanyol Lovasiskolában majd a márikálnoki Dressurzentrumban.  

Tanulmányaim során elvégeztem a sportedzői, sportszervező-menedzser, aranykalászos gazda tanfolyamokat. 

Német és angol nyelvből tettem nyelvvizsgát. 2017-ban Pedagógus diplomát szereztem a Kodolányi János 

Egyetemen.  

 

2005-ben nyitott meg saját lovardánk, a Kisbábolna Lovasudvar és Vendégház. Az idő múlásával egyre több 

feladatot vettem át szüleimtől, így mára edzőként, lovasként, rendezvényszervezőként is dolgozom, illetve a 

mindennapi munkából is kiveszem a részem. Az évek során számos edzőtábort, versenyt, lovas napot 

szerveztem, több szakágban is, ezzel rengeteg tapasztalatot és kapcsolatot sikerült szereznem. Több éven 

keresztül voltam a Komárom-Esztergom megyei Lovassportért Egyesület tagja, ahol szintén betekintést 

nyertem több szakág működésébe, rendszerébe, szabályzatába. Bíróként több évig segítettem a Vas vármegyei 

szabadidős versenyeken a szervezők munkáját, és az itt szerzett kapcsolatoknak köszönhetően, többször, mint 

díjlovas szakedző is tartottam edzőtáborokat. Több éves kapcsolat fűz a fogatsporthoz is , ennek köszönhetően, 

szintén sok olyan kapcsolatot építettem ki. Úgy gondolom, hogy az évek során , akár edzői, lovas vagy bírói 

munkámmal széles ismerettségre tettem szert,szinte minden szakágban. Ezzel a széleskörű tapasztalattal, 

lovasoknak, edzőknek, lovarda vezetőknek, versenyszervezőknek egyaránt segítséget tudok nyújtani.   

 

Terveim között szerepel, minél több,új helyszínt bevonni, akár edzőtáborok, akár kisebb versenyek 

szervezésébe- úgy gondolom sok potenciális lovas létesítmény található régiónkba, jó infrastruktúrával 

felszerelve- csupán a lovarda vezetők tapasztalat,motiváció és kapcsolatok hiányában vannak. Úgy gondolom, 

hogy egyre népszerűbbek az egynapos, kisebb versenyek, melyeknek a számát minden vármegyében, de 

kiemelten Vas és Veszprém Vármegyékben előnyös lenne növelni. Ezeknek köszönhetően a lovasoknak több 

lehetőségük lenne a Regionális Döntőre való minősülés megszerzése. Fontosnak tartom az újonnan 

bekapcsolódó lovardák mindenszintű segítését – pl.: verseny négyszög biztosítása, rugalmas, elérhető, 

megfelelően felkészült versenyiroda stb.. Meglátásom szerint, a lovarda tulajdonosoknak a legérzékenyebb 

pontja a verseny szerevezés motivációját illetően az anyagi háttér. Számos olyan kötelező elem van egy 

verseny szervezés során, amely komoly anyagi kötelezettségekkel jár pl.: mentő, bírók, versenyiroda , és akkor 

még nem beszéltünk a technikai és humán feltételekről.  Kiemelkedően fontosnak tartom, hogy minél több új 

és utánpótlás lovas lépjen be a szakágba, ezzel a tömegbázis növelése. Minél több lehetőség biztosítása 

edzőtáborok szervezésére, ha lehetséges olyan helyszíneken is, ahol alacsonyabb színvonalú a létesítmény 

infrastruktúrája. Fontosnak tartom a régióban található lovardákkal, edzőkkel való folyamatos kommunikációt, 

hogy az általuk felvetett problémákat és meglátásokat közvetíteni tudjam a szakbizottság felé.   
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